
Onderwerp: Gevaar voor de burgers door gladheid.

Geachte leden van de gemeenteraad,

Op dinsdag 22 september omstreeks 10:30, reed ik op mijn fiets terug naar huis. 
De suikerhoudende afscheiding van de bladluizen in de lindebomen die op de Ieplaan valt, in 
combinatie met het gecondenseerde vocht door de mist, was de oorzaak dat bepaalde delen van de 
Ieplaan spekglad waren. 
Terwijl Ik rustig kwam aanrijden op mijn fiets,  viel ik onverwachts op de straat. Daar ben ik erg van 
geschrokken. 
Ik had een week lang last van een pijnlijke hand, knie en erg veel spierpijn in mijn beide benen en 
bovenarmen door de val. Had ik harder gefietst dan had ik mogelijk een arm of been kunnen breken.

Ik heb hier een melding van gemaakt bij de gemeente Rijswijk, hoofdcategorie groenvoorziening en 
subcategorie bomen. Mijn bericht is toen
geregistreerd onder nummer : 29778.
De volgende dag kreeg ik een email waarin stond dat de gemeente Rijswijk niet zomaar actie kan 
ondernemen. Het beleid zegt namelijk dat overlast geen reden is tot het snoeien of kappen van 
bomen. Omdat ik vond dat mijn ongeluk werd afgedaan als overlast, heb ik contact opgenomen met
de gemeente om te vragen of ik op de email kon reageren omdat het beantwoorden van deze email 
niet mogelijk was.

Afgelopen maandag 28 september werd ik gebeld door iemand van de gemeente, de heer….
Telefonisch kwamen wij niet tot een oplossing en zo`n 10 minuten later stond de heer …. samen met 
de heer …. van de gemeente
Rijswijk voor mijn deur, op de …… in Rijswijk. Het probleem met de bomen nogmaals uitgelegd maar 
helaas zijn de beide heren niet
bereid tot het nemen van enige actie. Mijn val werd nog steeds afgedaan als overlast door de bomen. 
Er wordt geen aandacht gegeven aan de gladheid die gevaarlijk is voor de bewoners.
Op de website van de gemeente Rijswijk staat duidelijk vermeld dat, en ik citeer :  “Aan overlast van 
bomen
doet de gemeente Rijswijk niets, tenzij er gevaar is voor de openbare veiligheid’’. Het feit dat ik ben 
gevallen, zie ik als een gevaar van de openbare
veiligheid en niet simpelweg als overlast.
Graag verneem ik een oplossing voor dit probleem.

Met vriendelijke groet,


